
Белешка са састанка одржаног у Влади 

Републике Србије 
 

 

Дана 24.10.2024. године у Кабинету председника Владе (ПВ) Републике Србије одржан је 

састанак између представника Удружења станара насеља Степа Степановић (УСНСС) и 

представника кабинета ПВ и Града Београда. Представници Републичке дирекције за 

имовину нису присуствовали на састанку. 

 

Састанку су присуствовали: Жарко Мићин шеф кабинета председника Владе, Марко Стојчић 

Главни урбаниста града Београда. У име Удружења станара насеља Степа Степановић 

присуствовали су Павле Кнежевић, Митар Гаврић и Гавро Гојановић. 

 

У погледу закључака са претходног састанка 3.7.2024. урађено је следеће: 

1. Влада Републике Србије је донела решење о експропријацији парцела 7764/26 и 

7764/28 КО Вождовац ради изградње другог вртића и друге школе у насељу Степа 

Степановић. 

2. Сектор за имовину је дана 20.09.2024. поднео предлог надлежном одељењу ГО 

Вождовац за експропријацију кат. парцеле 7764/28 (вртић) површине 4.076м2 на којој је 

уписана јавна својина града Београда у делу од 24/94, а на преосталом делу уписана је 

сусвојина 7 физичких лица са одговарајућим уделима. Прибављена је и потврда о 

обезбеђеним средствима и достављена ГО Вождовац. 

3. Потврђено је да је у плану изградња нове школе тј. неће се разматрати варијанта 

проширења капацитета постојеће школе. 

4. Господин Мићин се обавезао да ће послати дописе граду Београду и осталим 

институцијама укљученим у процес у којем се тражи да се убрзају сви процеси у вези 

изградње друге основне школе и другог вртића у насељу Степа Степановић у Београду. 

 

Услед скраћеног времена трајања састанка, договорено је да се комуникација настави путем 

Viber групе са градским урбанистом господином Стојчићем. Потврђено је да ће 

новоформирани пројектни биро града Београда радити пројекат школе, тј. неће бити 

потребан тендер за изградњу пројекта. Договорено је и да ће се комуникација даље одвијати 

између господина Марка Стојчића и представника УСНСС, а да се представници УСНСС 

могу обратити по потреби господину Мићину. 

 

Остало је да УСНСС добије одговоре на следећа питања: 

1. Која дирекција води процес експропријације? Да ли је то Републичка дирекција за 

имовину чији је директор господин Јован Воркапић или нека друга? 

2. Када се може очекивати почетак експропријације на другој парцели (за школу)? 

3. Када се може очекивати почетак на изради пројекта школе? 

4. Када се може очекивати тендер за извођача радова на изградњи школе? 

 

У циљу праћења и координације свих наведених активности, сва комуникација између 

наведених представника државних институција и Удружења ће се одвијати путем 

достављања електронске поште где ће приликом слања електронске поште сви имати 

обавезу да укључе све у преписку ради ефикасног поступања и праћења. 

 

Кабинет председника Владе ће активно пратити реализацију преузетих обавеза и редовно 

извештавати представнике Удружења о свим предузетим активностима на адресу 

електронске поште udruzenje@usnss.rs 

 

mailto:udruzenje@usnss.rs


 

У Београду, дана 24.10.2024. године 

 

Белешку сачинили  

чланови УО 

Удружења станара насеља Степа Степановић 


